
Zápis ze setkání SK AS MU dne 5.11.2007 v 15h 
 
Přítomni:  Veronika Kudrová, Ivan Galat, Martin Pešl, Jiří Žoudlík, Jan Čech, Pavel 

Vyhňák, Karel Bernášek, Šárka Grigarčíková, Tomáš Psota, Jan Holeček, 
Dalibor Jenne, Lenka Juřenová 

 
Omluveni:  Michal Dráb, Jan Špaček, Tomáš Mozga, Vojtěch Forejt 
 
Nepřítomni:  Oldřich Racek 
 
 
Jednotlivé probrané body 
 
1) Statut ESF – žádné zjištěné vady 
 
2) Různé 

• Informace o diskuzi s kvestorem ohledně rozpočtu 
o uskuteční se 12.10. v 17h v Velké zasedačce RMU 
o Veronika se pokusí sehnat k ní podklady 

• Informace o konferenci ACSA - Veronika přepošle pozvánku 
• Informace o odchodu Vojty Straky z funkce tajemníka – nadále bude zabezpečovat 

Michaela Poremská 
• Pavel Vyhňák upozornil na nejasnou situaci ohledně informování doktorandů o 

bytech, které pro Ph.D. studenty vyhradila brněnská část Medlánky – doporučeno 
k projednání na zasedání senátu 

 
3) Volba delegáta a náhradníka do RVŠ 

• O pozici delegáta se ucházeli Jan Holeček a Martin Pešl, členy volební komise byli 
Pavel Vyhňák a Jan Čech 

o V prvním kole při účasti 12 přítomných oba kandidáti dostali shodně po 6 
hlasech 

o Druhé kolo se konalo o 15 min později, za přítomnosti 13 členů SK, Jan 
Holeček získal 7 hlasů, Martin Pešl 6 

o AS ke zvolení delegátem byl navržen Jan Holeček 
• O pozici náhradníka se ucházeli Ivan Galat, Šárka Gašparčíková a Martin Pešl 

o V prvním kole získal Ivan Galat 1 hlas, Šárka Gašparčíková 6 hlasů a Martin 
Pešl 6 hlasů 

o Do druhého kola postoupili dva kandidáti s nějvyšším počtem hlasů, Martin 
Pešl získal 7 hlasů, Šárka Gašparčíková 6 hlasů 

o AS ke zvolení náhradníkem byl navržen Martin Pešl 
 
 
 

5.11. zapsala Veronika Kudrová 


